
Generalforsamling 24/4-2024  
Nørresundby Gymnasium 
Studievej 14 
9400 Nørresundby 

13 fremmødte  

1) Valg af dirigent og referent  
Dirigent Tina Larsen  
Referent Lone Nielsen  
 

2) Bestyrelsens beretning det forgangene år.  
Ronny stod for beretningen. Det største fokus var de mange opgaver i forbindelse 
med afholdelse af JuleCup23 og der skal lyde en stor tak til alle frivillige for, at 
hjælpe med at gøre stævnet til en succes. Og afholdelsen gav også et flot 
overskud til klubben. 
 

3) Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse. 
Regnskabet blev fremlagt af kassereren og blev godkendt af de fremmødte. 
 

4) Budgetforslag til kommende sæson til godkendelse samt fastsættelse af 
kontingent.  
Alle udgifter stiger og vi må følge med, vi vil dog stadig forsøge at holde stigninger 
på et minimum. Så der er kommet et forslag på en kontingentstigning fra næste 
sæson.  
Tiny fastholder deres kontingent på 800 kr. halvårligt  
Mini og Youth stiger til 1525 kr. pr halvår. 
Senior stiger til 225kr pr månede. 
Der bliver en egenbetaling af deltagergebyr på DM, denne udgift har ellers 
tidligere været afholdt af klubben. Men bestyrelsen har besluttet at prioritere 
anderledes i forhold til økonomien i dette, da det vurderes at pengene kan 
bruges, beder i forhold til drift og udvikling af klubben. 
Fremover bliver det obligatorisk at leje uniformen til 200 kr. pr sæson, der vil blive 
udfærdiget en udlejningskontrakt. 
Fremmødte har godkendt følgende ændringer til kontingent, betaling af DM 
deltagergebyr og leje af uniformen.  
 

5) Behandling af indkommende forslag 
a) §4. Indmeldelse  
Ændring i vedtægter : fysisk Indmeldelsesblanket ændres til digital indmeldelse 
via klubbens hjemmesiden og godkendes af bestyrelsen via klubbens digitale 
platform Holdsport.  Ved indmeldelse af medlemmer under 18 år, skal 



medlemskabet godkendes af forældre eller værge. 
B) §13 valgbarhed og procedure for valg til bestyrelse 
Stk. 1. Foreningens bestyrelse består af 5 medlemmer. Bestyrelsens medlemmer vælges af 
generalforsamlingen for en to- årig periode, således at disse afgår med 2 i de lige årstal og 
3 i de ulige årstal. Formands-, næstformands- og kassererposten kan ikke bestrides af et 
medlem under 18 år, og de må ikke have samme bopælsadresse eller være i familie. I den 
samlede bestyrelse, må der kun være to beslægtede familiemedlemmer eller to med 
samme bopælsadresse.  

             Valgorden for bestyrelsesposter er følgende:  

 Valg af formand i lige år  
 Valg af sekretær i lige år  
 Valg af næs ormand i ulige år  
 Valg af kasserer i ulige år  
 Valg af bestyrelsesmedlem i ulige år.  

Ændres til at bestyrelsen går fra 5 til 7 medlemmer 

Stk. 1. Foreningens bestyrelse består af 5 til 7 medlemmer. Bestyrelsens medlemmer 
vælges af generalforsamlingen for en to- årig periode, således at disse afgår med 2 eller 3 i 
de lige årstal og 3 eller 4 i de ulige årstal. Formands-, næstformands- og kassererposten 
kan ikke bestrides af et medlem under 18 år, og de må ikke have samme bopælsadresse 
eller være i familie. I den samlede bestyrelse, må der kun være to beslægtede 
familiemedlemmer eller to med samme bopælsadresse.  

Valgorden for bestyrelsesposter er følgende:  

 Valg af formand i lige år  
 Valg af sekretær i lige år  
 Valg af næs ormand i ulige år  
 Valg af kasserer i ulige år  
 Valg af bestyrelsesmedlem 1 i ulige år  
 Valg af bestyrelsesmedlem 2 i lige år  
 Valg af bestyrelsesmedlem 3 i ulige år  

6) Valg l bestyrelse  
Valg af formand : Ronny Jeppesen var på valg og blev genvalgt 
Valg af sekretær : Lone Nielsen var på valg og blev genvalgt 
Valg af bestyrelsesmedlem 2 Louise Hypholt ops llede og blev valgt ind 
Valg af bestyrelsesmedlem 3 Marlene Dyran ops llede og blev valgt ind 
 

7) Valg af suppleanter 
Valg af 1. suppleant Inge Lise Mortensen 
Valg af 2. suppleant Anne - Margrethe Thiim 
 
 

8) Valg af billagskontrollant 
Valgt blev Jens Chris an Eskildsen  
 

9) Evt.  
Den nye holdstruktur og Trænerteam for sæson 24/25 blev præsenteret. Der kommer en 
særskilt informa ons mail ud l alle med de e.  



Fællestransport l konkurrencen på Sjælland var et hit, og med klubbens størrelse vil der 
helt sikkert blive kigget på muligheden fremover. 
Der blev snakket om deltagelse i de Nordiske mesterskaber i Helsingborg i februar for 
nogle af klubbens hold.  
Der blev snakket om den nye tøjpakke l Trænerne, samt det udvidet udvalg af tøj i 
webshoppen.  
 

Tusinde tak l alle fremmødte og de gode input.  
Mvh bestyrelsen   
 


